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Protokół NR IV/2024 

z nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn 

odbytej w dniu 11 lipca 2024 r. 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie ul. Wojska Polskiego 6. 

Szczegółowy przebieg sesji obrazuje nagranie zamieszczone na stronie: 

(http://zwierzyn.tv-polska.eu/) 

 

 

Na 15 radnych na Sesji Rady Gminy Zwierzyn obecnych było 13 radnych (nieobecny radny 

Mateusz Działo i radna Agnieszka Warchał-Machnio). 

Ponadto udział w sesji wzięli: 

1) Karol Neumann – Wójt Gminy Zwierzyn 

2) Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy  

3) Ewa Turkiewicz – Skarbnik Gminy  

 

Porządek obrad 

 

1. Otwarcie IV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przedstawienie wniosku Wójta Gminy Zwierzyn o zwołaniu sesji nadzwyczajnej. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Świętego Jan Chrzciciela w 

Zwierzynie na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w kościele 

filialnym w Gościmcu, 

b) przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Świętego Jan Chrzciciela w 

Zwierzynie na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w kościele 

filialnym w Żółwinie, 

c) rozpatrzenia protestu wyborczego dotyczącego wyborów Rady Sołeckiej Sołectwa Przysieka 

- Górczyna, które odbył się 23 czerwca 2024 r. 

5. Wolne wnioski i informacje. 

6. Zamknięcie IV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

Wykaz głosowań 

 

 

Przebieg sesji 

 

1) Otwarcie IV nadzwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 1305 otworzył Mariusz Krzyżanowski przewodniczący 

Rady Gminy Zwierzyn. Stwierdził, że na podstawie listy obecności na 15 radnych Rady Gminy 

Zwierzyn na sesji obecnych było 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie 

przewodniczący RG powitał radnych i zaproszonych gości (lista obecności radnych w załączeniu 

do protokołu). 

2) Przedstawienie porządku obrad 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn poinformował, że porządek 

obrad został radnym przesłany i zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych ma uwagi do 

porządku obrad.  Nikt z radnych nie zgłosił zmian do porządku obrad.  

http://zwierzyn.tv-polska.eu/
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Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG zamknął punkt 2. 

3) Przedstawienie wniosku o zwołanie sesji nadzwyczajnej. 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG oddał głos Karolowi Neumannowi, Wójtowi Gminy 

Zwierzyn. Karol Neumann podziękował radnym za przybycie i przedstawił porządek sesji, który 

zakłada przekazanie dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Świętego Jan Chrzciciela w 

Zwierzynie na remont kościołów w Żółwinie i Gościmcu oraz rozpatrzenie protestu wyborczego 

dotyczącego wyborów Rady Sołeckiej Sołectwa Przysieka – Górczyna. 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn podziękował za wprowadzenie 

i zamknął punkt 3. 

4) Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Świętego Jan Chrzciciela w 

Zwierzynie na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w 

kościele filialnym w Gościmcu, 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG otworzył dyskusję do dwóch punktów dotyczących 

przyznania dotacji. Wójt Gminy Karol Neumann przedstawił zebranym warunki przyznawania 

dotacji i etapy realizacji prac konserwatorskich, restauratorskich i robot budowlanych. Wójt 

dodał, że Parafia przy wyborze wykonawcy nie musi stosować się do wymogów ustawy Prawo 

Zamówień Publicznych. Radna Anna Ryś-Konieczna zapytała o termin zakończenia prac. Wójt 

Gminy odpowiedział, że planowany termin zakończenia prac to 12 miesięcy. Przewodniczący 

RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Świętego Jan Chrzciciela w Zwierzynie na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane w kościele filialnym w Gościmcu. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 

radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr IV/26/2024 (uchwała wraz z protokołem 

głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

b)  przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Świętego Jan Chrzciciela w 

Zwierzynie na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w kościele 

filialnym w Żółwinie, 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG poddał projekt uchwały w sprawie przyznania 

dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Świętego Jan Chrzciciela w Zwierzynie na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w kościele filialnym w Żółwinie. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 

radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr IV/27/2024 (uchwała wraz z protokołem 

głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

c) rozpatrzenia protestu wyborczego dotyczącego wyborów Rady Sołeckiej Sołectwa 

Przysieka - Górczyna, które odbył się 23 czerwca 2024 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji, Justyna Pawlak-Gudynowska zabierając 

głos przedstawiła protokół z obrad komisji z dnia 01 lipca 2024 r., na której był rozpatrywany 
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protest mieszkanki dotyczący przeprowadzonych wyborów do Rady Sołeckiej sołectwa 

Przysieka-Górczyna. Sekretarz Andrzej Wiśniewski zabierając głos wyjaśnił zebranym, że 

faktycznie doszło do pomyłki i nazwisko wznoszącej protest nie znalazło się na kartach do 

głosowania, mimo prawidłowo złożonego zgłoszenia do Urzędy Gminy. Sekretarz przedstawił 

radnym propozycję pozytywnego rozpatrzenia protestu poprzez częściowe powtórzenie 

wyborów Rady Sołeckiej Sołectwa Przysieka - Górczyna, poprzez przeprowadzenie ponownych 

wyborów pomiędzy protestującą a osobą, która w wyniku wyborów w dniu 23 czerwca 2024 

została wybrana do Rady Sołeckiej Sołectwa Przysieka - Górczyna najmniejszą liczbą głosów. 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, 

wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusje i poddał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia protestu wyborczego dotyczącego wyborów Rady Sołeckiej Sołectwa Przysieka - 

Górczyna, które odbył się 23 czerwca 2024 r. pod głosowanie.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 

radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr IV/28/2024 (uchwała wraz z protokołem 

głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

5) Wolne wnioski i informacje. 

 

Radna Anna Ryś-Koniczna zabierając głos zwróciła się z prośbą o przekazanie do Starostwa 

Powiatowego, aby zwrócić uwagę na kiepski stan całej ulicy Wojska Polskiego a także ulicy 

Wiejskiej, poprosiła także o remont poprzez wycięcie kawałka asfaltu, w drodze na Przysiekę na 

zakręcie przy stodole ze względu na stwarzające zagrożenie dla użytkowników drogi. Wójt 

Gminy zabierając głos zgodził się z radną dodał, że niestety nie ma dobrych wiadomości, gdyż 

otrzymał informację z Referatu Dróg w Starostwie Powiatowym o wyczerpaniu środków 

finansowych w budżecie na bieżące utrzymanie dróg. Karol Neumann przekazał, że będzie teraz 

kierować wszystkie wnioski dotyczące remontu dróg do Zarządu Powiatu. Wójt poinformował 

także zebranych o planowanym na przyszły tydzień rozpoczęciu prac na pierwszym odcinku ul. 

Wojska Polskiego dodał, że firma, która będzie wykonywać pracę wygrała też przetarg na 

kanalizację ul. Wojska Polskiego. Wójt przekazał zebranym, że na poniedziałek przesunięto w 

Starostwie Powiatowym termin przetargu na drugi odcinek ul. Wojska Polskiego ze względu na 

dużą ilość zadawanych pytań w procesie przetargowym przez oferentów. Wójt poinformował, 

że wykonano remont kawałka drogi w Górecku i przy sklepie w Gościmcu.  

Radna Anna Ryś-konieczna poprosiła o zapytanie w Starostwie Powiatowym jakim systemem 

pracują pracownicy łatający dziury. Wójt odpowiedział, że zapyta.  

Radna Bogusława Bezgębluk zapytała, czy coś wiadomo na temat remontu drogi z Górek 

Noteckich do Przyłęgu. Wójt odpowiedział, że oprócz tego, że wszyscy wiedzą o złym stanie 

tego odcinka drogi to wiemy też, że w tym roku brak jest środków w budżecie Starostwa 

Powiatowego na ten cel. Radna Bogusława Bezgębluk powiedziała, że złoży we wrześniu 

wniosek do budżetu powiatu i zapytała jeszcze o zarządcę drogi na Brzezince i zawnioskowała 

o poprawienie ustawienia znaku przed porogiem zwalniającym. Wójt odpowiedział, że jest to 

droga gminna i przekaże sprawę odpowiedniej osobie w Gminie.  

Wójt Gminy poinformował zebranych o ogłoszonym przetargu na remont budynku 

przeznaczonego na nową siedzibę Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, poprosił o 

rozpowszechnienie tej informacji, aby znaleźć wykonawcę tego zadania. Karol Neumann 
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przekazał też informację, że wykonawca rozbudowy szkoły złożył wniosek o zakończenie robót 

i w związku z tym rozpoczęcie roku szkolnego w nowym budynku szkoły jest niezagrożone.  

 

6) Zamknięcie IV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn 

 

Wobec wyczerpania tematów posiedzenia przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn Mariusz 

Krzyżanowski o godzinie 1338  zamknął obrady IV nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

           Protokołowała                                                                 P r z e w o d n i c z y ł        

Inspektor ds. obsługi biura rady gminy                        Przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn       

                       

        Katarzyna Langner                                                          Mariusz Krzyżanowski 
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